

《春节英语作文两篇（带中文）》

春节是我国最重要的传统节日，标志着农历新年的开始。人们通过红色装饰、烟花、舞龙舞狮等习俗来庆祝，表达对未来一年的美好祝愿。这里给大家分享两篇春节英语作文，供大家参考。

春节英语作文1

The Spring Festival, also known as Chinese New Year, is the most important traditional holiday in China. It is a time of joy, renewal, and family reunion. The festival begins on the first day of the first lunar month and lasts for 15 days.

During the Spring Festival, families gather together to celebrate and enjoy a variety of customs and traditions. One of the most important traditions is the cleaning of homes to sweep away bad luck and make room for good fortune. Red, symbolizing luck and happiness, is the predominant color used in decorations.

Another key tradition is the giving of red envelopes, or "hongbao," which contain money and are given to children and unmarried adults. This symbolizes the transfer of luck and blessings from the elders to the younger generation.

春节，又称中国新年，是中国最重要的传统节日。这是一个充满欢乐、更新和家庭团聚的时刻。春节从农历正月初一开始，持续15天。

在春节期间，家庭团聚庆祝，享受各种习俗和传统。其中一个最重要的传统是打扫房屋，以扫除坏运气，为好运腾出空间。红色，象征着运气和幸福，是装饰中使用的主要颜色。

另一个关键传统是发红包，或"红包"，里面装有钱，发给儿童和未婚成年人。这象征着长辈将运气和祝福传递给年轻一代。

春节英语作文2

Chinese New Year, or the Spring Festival, is an exuberant celebration that marks the beginning of a new year on the lunar calendar. It is a time when families come together, homes are adorned with red decorations, and streets are filled with the sounds of fireworks and laughter.

One of the most beloved traditions is the giving of red envelopes, or "hongbao," to children and unmarried adults, symbolizing the transfer of luck and blessings from elders to the younger generation. Families gather to enjoy a feast, sharing delicious traditional

dishes and sharing stories of the past year.

The streets come alive with parades and dragon and lion dances, which are believed to drive away evil spirits and bring good fortune. The air is filled with the excitement and joy of the festival, as people wish each other a happy new year and express their hopes for the coming year.

春节，或称中国新年，是根据农历计算新年的开始。这是一个充满喜悦和热闹的庆祝活动，家庭团聚，家居装饰以红色为主，街头充满了烟花和笑声。

最受欢迎的传统之一就是发红包，或“红包”，给儿童和未婚成年人，象征着长辈将运气和祝福传递给年轻一代。家人聚在一起享受盛宴，分享美味可口的传统菜肴和过去一年的故事。

街道上充满了游行和舞龙舞狮表演，人们相信这些活动可以驱赶邪恶的灵魂，带来好运。空气中弥漫着节日的兴奋和喜悦，人们互相祝愿新年快乐，表达到来年的期望。

